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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 30. 04. 2014    v RKD  v Sučanoch 

 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári OcÚ: 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    

  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Záverečný účet obce za rok 2013 vrátane programového 

7. Stanovenie platu starostu pre rok 2014 

8. Posúdenie žiadostí na dotácie CVČ 

9. Zmena rozpočtu obce na rok 2014 (zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície) 

10. Návrh na zrušenie VZN č. 1/2008  o obecnej polícii (Protest prokurátora Pd 4/1415506-6) 

11. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Sučany o zriadení Obecnej polície Obce 

Sučany 

12. Návrh na zrušenie VZN Obce Sučany o používaní zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom 

prístupe k informáciám v Obci Sučany (Protest prokurátora Pd 5/1415506-6) 

13. Návrh na zrušenie VZN Obce Sučany č. 1/1997 (Protest prokurátora Pd 6/1415506-6) 

14. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2013 

15. Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 

16. Schválenie poradovníka žiadateľov o pridelenie 1 a 3 izbových obecných bytov 

17. Stanovenie spôsobu predaja majetku obce (Praktik, Kodaj, Králik) 

18. Správy z komisií 

19. Rôzne 

20. Interpelácia 

21. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  

 

JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. 

Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška). Ospravedlnil neúčasť MUDr. Koyša, Mgr. Mgr. 

Belicu, ktorí sa vzhľadom k plneniu služobných povinností dostavia v priebehu zasadnutia OZ. 

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou 

pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.  

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 

p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky k navrhnutému programu.  

 

PhDr. Bella navrhol ako 17. bod riešiť Rómsku problematiku, nakoľko je potrebné riešiť zásadnú 

problematiku unimobuniek na ul. Ď. Langsfelda.  

 

p. prednosta navrhol riešiť zrušenie nájomnej zmluvy č. 2/2013 uzavretej s p. Viktorom Matulom 

a p. Tatianou Matulovou vzhľadom k pretrvávajúcim problémom. 

 

Hlasovanie schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

Za: 7 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavila Mgr. Ďaďová. 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška: 

Za: 7 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miháliková, p. Miert, p. Makovník, PhDr. 
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Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška)  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: PhDr. Bella a p. Makovník. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení: PhDr. Bella, p. Makovník: 

Za: 5 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. Makovník) 

 

Zápisom bola poverená p. Jašeková. 

 

Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

p. prednosta informoval, že úloha pridelená uznesením OZ č. 1/2014 bod E/1 sa začala plniť ihneď 

po jej prijatí. Kontroly sú vykonávané, hlásenia sú priebežne zasielané poslancom OZ. Zo strany 

obce sú dôrazne upozorňovaní občania, ktorí páchajú protiprávnu činnosť. 

p. starosta dodal, že boli prijaté aj ďalšie opatrenia, došlo k sprevádzkovaniu nových kamier (MŠ, 

cintorín, dom smútku), zvýšila sa kontrola kamerového systému. Poďakoval za pozitívne aktivity p. 

Slobodníkovi.  

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Rybár. 

p. prednosta uviedol, že odpredaj ¾ podielu pozemku p. Kodajovi bude prerokovaný ako 

samostatný bod.  

Úloha uložená bodom F2 uznesenia OZ č. 1/2014 bola prejednaná s riaditeľom Psychiatrickej 

liečebne, je potrebné konštrukčne doriešiť osadenie autobusovej zastávky. 

Úloha uložená bodom F3 uvedeného uznesenia je v riešení, referát sociálneho odboru momentálne 

zabezpečoval prípravu volieb. Úloha bude dotiahnutá do nasledujúceho zasadnutia OZ tak, aby bolo 

možné od septembra nabehnúť na nový systém.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva. 
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Správy z vykonaných kontrol 

 

Ing. Plžik informoval, že bola vypracovaná Správa č. 01/2014 z kontroly uznesení OZ prijatých v 

roku 2013, ktorá bola uzavretá 28.02.2014. Za r. 2013 bolo 7 nesplnených uznesení, čiastočne bolo 

splnených 5 uznesení.  

 

Rozprava: Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, či nie je splnené niečo vážnejšie. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že nie je doriešená prístupová cesta k f. Maro, stavebný úrad bol požiadaný 

o návrh riešenia. Je potrebné doriešiť pozemok o výmere 56 m2 pri cintoríne, je potrebné riešiť 

zmenu názvov ulíc, riešiť zmeny neaktuálnych VZN, nakoľko tieto sa nabaľujú. 

 

p. starosta dodal, že problémy sa priebežne riešia, konzultujú.  

 

Ing. Plžik informoval o vypracovanej správe č. 03/2014 z kontroly plnenia opatrení. Skonštatoval, 

že zo 43 opatrení nie je splnených 13 (napr. neaktuálna smernica o verejnom obstarávaní, 

štvrťročné zverejňovanie zákaziek nad 1000 €, povinne zverejňované informácie. 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že niektoré úlohy sa stále opakujú ako nesplnené. 

 

Ing. Plžik uviedol, že v Smernici o použití výdavkov na reprezentačné účely je stanovené 

sledovanie časového rozlíšenia, počtu účastníkov. 

 

p. starosta odpovedal, že smernica so súčasným znením nie je dobrá, je potrebné vypracovať novú.  

 

p. prednosta povedal, že po zasadnutí OZ bude veľká pracovná porada zamestnancov, kde budú 

problémy vysvetlené. Do nasledujúceho zasadnutia OZ bude pripravená nová smernica. 

 

Ing. Plžik uviedol, že zamestnanci by mali potvrdiť podpisom oboznámenie sa so smernicou. 

 

p. Rybár uviedol, že je potrebné sa starať o obecnú zeleň pri základnej škole, pri cintoríne, na 

námestí. Túto je potrebné kosiť, strihať. 

 

http://www.sucany.sk/dokumenty/kontrola/2014_01_sprava_z_kontroly_uzneseni.pdf
http://www.sucany.sk/dokumenty/kontrola/2014_01_sprava_z_kontroly_uzneseni.pdf
http://www.sucany.sk/dokumenty/kontrola/2014_03_sprava_z_kontroly_plnenia_opatreni.pdf
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p. prednosta odpovedal, že požiadavky obce plnia promptne hasiči. V rámci šetrenia by bolo 

vhodné hľadať odborne kvalifikovaného dôchodcu na dohodu, ktorý zaškolí 4 pracovníkov na VPP. 

Je to v jednaní. Niektoré veci sú konzultované s dodávateľom verejnej zelene.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správy z vykonaných kontrol HK. 

 

Záverečný účet obce za rok 2013 vrátane programového rozpočtu 

 

p. prednosta informoval, že materiály boli poslancom zaslané v elektronickej podobe vrátane 

stanoviska audítorky a hlavného kontrolóra. 

 

Ing. Plžik uviedol, že stanovisko bolo zaslané. Konštatoval, že návrh splnil základné zákonné 

predpoklady, bol zverejnený v dostatočnom časovom predstihu. Správa nezávislého audítora bola 

taktiež doručená prítomným poslancom. Čo sa týka samotného rozpočtu, niektoré položky rozpočtu 

základnej školy boli prekročené, je potrebné riešiť presun medzi strediskami, uvedené je potrebné 

riešiť presunmi medzi strediskami a položkami na OZ tak, ako boli schválené poslancami.  

Skonštatoval, že výsledkom hospodárenia je prebytok, nebolo doriešené dofinancovanie námestia a 

základnej školy. Prebytok hospodárenia je možné použiť na kapitálové výdavky, rekonštrukciu 

ciest, rozhlasu, nákup nehnuteľností. Dlhová služba obce je 23,67 %, čo je pre obec pozitívne.  

 

Rozprava: Mgr. Orelová, p. Miert, PhDr. Bella 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia sa oboznámila so záverečným účtom obce, správou 

hlavného kontrolóra a audítorky. Doporučuje obecnému zastupiteľstvu schváliť záverečný účet 

obce bez výhrad.  

 

PhDr. Bella skonštatoval, že vývoj hospodárenia bol za posledných 8 rokov taký, že 2 roky bol 

rozpočet prebytkový, potom 4 roky schodkový a ďalšie 2 roky opäť prebytkový. Uviedol, že je 

maximálne spokojný s kvalitou vypracovanej správy HK k záverečnému účtu obce za rok 2013. 

 

p. Miert sa opýtal na štruktúru pohľadávok 175 tis. €. Opýtal sa, kto sú najväčší dlžníci. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že najväčším dlžníkom je Prefa.  
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Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie: Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce 

za rok 2013 a Správu nezávislého auditora k účtovnej závierke obce Sučany za rok 2013. 

 

Hlasovanie za schválenie Záverečného účtu obce Sučany a celoročného hospodárenia za rok 2013 

bez výhrad: 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie za schválenie použitia prebytku hospodárenia v sume 195 362, 87 € zisteného podľa 

ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, na tvorbu 

rezervného fondu. 

Za: 8 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, p. 

Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania nebola prítomná p. Miháliková. 

 

Stanovenie platu starostu pre rok 2014 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia sa týmto zaoberala, doporučila 2,17-násobok 

priemernej mzdy v národnom hospodárstve (1.789 €) navýšiť o 20 %. 

 

Rozprava: PhDr. Bella 

 

p. Makovník navrhol starostovi plat so zvýšením o 30 %. 

 

PhDr. Bella uviedol, že pozeral na internete obce s porovnateľným počtom obyvateľov, platy 

u týchto starostov sa pohybovali v rozmedzí 1.700-2.200 €. Navrhol zvýšenie platu starostu o 25 %, 

t. j. 2.237 €. 

 

Hlasovanie za návrh PhDr. Bellu - schválenie platu starostu v súlade s § 4 ods. 2 zákona č. 

253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 
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neskorších predpisov so zvýšením o 25 %  (2,17-násobok priemernej mzdy v národnom 

hospodárstve so zvýšením o 25 %, t.j. 2.237 €) a to s účinnosťou od 1. apríla 2014. 

Za: 5 (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella) 

Proti: 2 (MUDr. Konvit, p. Makovník) 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Ďaďová, p. Rybár) 

 

p. starosta poďakoval prítomným. 

 

Posúdenie žiadostí na dotácie CVČ 

 

p. prednosta uviedol, že  záujmom obce je aby  finančné prostriedky zo štátu (navýšenie 

podielových daní na tento účel) ) boli zodpovedne rozdelené najmä pre potrebu detí.  Ak nejaké  

finančné  prostriedky  z tejto položky zostanú, môžu byť  použité pre potreby ZŠ – ako  napr. 

lyžiarsky a plavecký výcvik alebo iné.  

 

p. starosta poďakoval hlavnému kontrolórovi za zanalyzovanie situácie v regióne a vypracovanie 

podrobnej analýzy.  

 

Ing. Plžik uviedol, že v pláne mal vykonanie kontroly dotácií. Preveril situáciu v jednotlivých CVČ 

za r. 2013, kontrola je pred uzavretím. Do budúcna bude potrebné, aby sa tomu venoval 

profesionálne referent.  

Dotácie boli rozdelené CVČ podľa počtu detí, ktorým sa venujú (2-3 x týždenne, alebo 

jednorazovo) do 2 kategórií, na základe počtu detí do 3 kategórií. 

Vzhľadom k tomu, že školský rok nie je totožný s kalendárnym, 60 % dotácie sa poskytne v jarnom 

období, 40 % dotácie podľa počtu detí v septembri. Ak počet detí kolíše do 10 %, dotácia ostane 

v rovnakej výške. Budú využité údaje k 15. 9. kalendárneho roka. Na základe tohto systému bolo 

prerozdelených 14.472 €. 

 

Rozprava: Mgr. Orelová, p. Makovník, MUDr. Konvit, p. Miert 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia prejednala rozdelenie dotácií na r. 2014, v r. 2015 

môže byť použitý rovnaký alebo iný kľúč.  

 

p. Makovník skonštatoval, že Domino navštevuje 91 detí na základe rozhodnutia o zaradení 
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dieťaťa. 

 

p. Miert skonštatoval, že bola rozdelená pomerne vysoká časť zvýšených podielových dotácií na 

financovanie CVČ, zvyšné peniaze by mali ísť na financovanie aktivít zastrešovaných školskými 

oddielmi. 

 

Ing. Plžik povedal, že zvýšené podielové dane predstavujú 23 tis. €, z ktorých bolo použitých 14 tis. 

€ pre CVČ. Stále ostáva priestor pre ostatných. V jednom prípade bude obec požadovať vrátenie  

dotácie poskytnutej v roku 2013 späť.  

 

p. prednosta povedal, že tento rok  môžu o dotáciu požiadať aj športové oddiely, občianske 

združenia, hasiči ap. Podstatné je aby splnili podmienky starostlivosti zo zákona o dieťa zo Sučian 

od 5 do 15 rokov. 

 

Hlasovanie za schválenie výšky dotácie jednotlivým CVČ resp. o.z. na bežnú činnosť súvisiacu s 

podporou všeobecne prospešných služieb /výchova a rozvoj telesnej kultúry, výchova v prírode 

a rôzna iná záujmová činnosť/ pre deti vo veku od 5 do 15 rokov s trvalým pobytom na území obce 

Sučany podľa predloženého návrhu nasledovne: 

-ZŠ  MŠ Bernoláka, Martin /JM Centrum/     720 €/ na počet detí 16, suma na jedno dieťa 45 €/ 

-Súkromné CVČ TK DEEP                          2 970 €/ na počet detí 66, suma na jedno dieťa 45 €/ 

-Občianske združenie, centrum enviromentálnej výchovy Turiec /Turč. Štiavnička / 

                                                                      2 640 €/ na počet detí 165, suma na jedno dieťa 16 €/ 

-CVČ Domino Vrútky                                   4 095 €/ na počet detí 91, suma na jedno dieťa 45 €/ 

-CVČ Kamarát                                                 810 €/ na počet detí 18, suma na jedno dieťa 45 €/ 

-ABC Martin, o.z.                                         2 052 €/ na počet detí 57, suma na jedno dieťa 36 €/ 

-Súkromné CVČ pri Súkromnej základnej škole Bell Amos         

                                                                         360 €/ na počet detí 6, suma na jedno dieťa 60 €/ 

-Súkromné CVČ Juniorklub, Martin               765 €/ na počet detí 17, suma na jedno dieťa 45 €/   

-Rímskokatolícka cirkev,  biskupstvo Nitra    60,- €/ na počet detí 1, suma na jedno dieťa 60 €/  

s podmienkami uvedenými v predloženom návrhu zmluvy o poskytnutí dotácie. 

 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 

 

p. prednosta informoval o žiadosti Futbalového oddielu o dofinancovanie dotácie.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia súhlasí s poskytnutím dotácie za podmienky, že sa 

zosúladí minulý rok a dotácia bude riadne vyúčtovaná.  

 

Ing. Plžik uviedol, že hovoril s novým predsedom futbalového oddielu o požiadavke, aby na 

zasadnutí výboru, kde sa bude riešiť čerpanie finančných prostriedkov, bol prítomný poslanec OZ 

mimo FO, aby bola zabezpečená transparentnosť použitia finančných prostriedkov.  

 

p. prednosta skonštatoval, že bývalo zvykom, že členmi výboru boli aj predstavitelia významných 

firiem. Futbalový oddiel nemá iné príjmy ako z obecného rozpočtu.  

 

Hlasovanie za schválenie dotácie na bežnú činnosť pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu 

obce vo výške  7. 000,- €. 

Za: 8 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Makovník) 

 

Zmena rozpočtu obce na rok 2014 (zvýšenie o nevyčerpané finančné prostriedky 

na investície) 

Rozprava: Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová uviedla, že rozdelenie ostalo tak, ako bolo navrhnuté p. prednostom s tým, že sa 

vyčká na doriešenie dofinancovania školy.  

 

Ing. Plžik uviedol, že 35 tis. € je vyčlenených na nákup viacerých nehnuteľností (pozemkov, RD). 

Je potrebné rokovať s p. Balážom z ul. Ď. Langsfelda. O prevode nehnuteľností bude rokovať OZ. 

 

Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo použitie rezervného fondu vo výške 70 000,-€ na kapitálové 

výdavky v roku 2014 nasledovne: 

- na kúpu nehnuteľností vo výške 35 000,- € / kúpu domu na Ul. pri Váhu, vysporiadanie pozemkov 
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na Ul. Ď. Langsfelda, pri cintoríne ap./, 

- na prípravnú a projektovú dokumentácia 4 000,- €/ súvisiacu s premiestnením obytných 

kontajnerov a ich umiestnením na Ul. pri Váhu/, 

- na rekonštrukciu existujúcich obytných kontajnerov súvisiacu s ich premiestnením na Ul. pri Váhu 

sumu 11 000,- € 

- na rekonštrukciu komunikácií sumu 20 000,- €. 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo zároveň vzalo na vedomie zmenu rozpočtu vykonanú na základe 

rozpočtového opatrenia podľa § 14 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy č. 

583/2004 Z.z. v.z.n.– účelovo viazané prostriedky /voľby, verejnoprospešné práce a pomocný 

robotník OHZ/, v príjmoch aj výdajoch v roku 2014. 

 

Návrh na zrušenie VZN č. 01/2008  o obecnej polícii (Protest prokurátora Pd 

4/1415506-6) 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Protest prokurátora č. Pd 4/14/5506-6. 

 

 

Hlasovanie za schválenie zrušenia VZN č. 01/2008  o obecnej polícii (Protest prokurátora Pd  

4/1415506-6). 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie za schválenie Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany o zriadení Obecnej polície 

obce Sučany č. 01/2014: 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Návrh na zrušenie VZN Obce Sučany o používaní zákona č. 211/2000 Z. z. 

o slobodnom prístupe k informáciám v Obci Sučany (Protest prokurátora Pd 

5/1415506-6) 

Hlasovanie za zrušenie VZN obce Sučany o používaní zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom 
prístupe k informáciám v obci Sučany (Protest prokurátora Pd 5/1415506-6): 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh smernice obce Sučany o postupe pri aplikácii zákona o slobodnom 

prístupe k informáciám poskytovaných Obecným úradom v Sučanoch 

 

Hlasovanie za schválenie smernice obce Sučany o postupe pri aplikácii zákona o slobodnom 

prístupe k informáciám poskytovaných Obecným úradom v Sučanoch, ktorej prílohou je sadzobník 

úhrad nákladov za sprístupňovanie informácií podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe 

k informáciám a vyhlášky Ministerstva financií 481/2000 Z. z. o podrobnostiach úhrady nákladov 

za sprístupnenie informácii. 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh na zrušenie VZN Obce Sučany č. 1/1997 (Protest prokurátora Pd 

6/1415506-6) 

 

Hlasovanie za zrušenie VZN obce Sučany č. 1/1997 Zoznam skutočností tvoriacich predmet 

služobného tajomstva v pôsobnosti obce Sučany (Protest prokurátora Pd 6/1415506-6). 

Za: 9 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Ing. Plžik skonštatoval, že je potrebné prejsť aj ostatné VZN vzhľadom na ich aktuálnosť.  

 

Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 

 

p. prednosta informoval, že momentálne sa výstavba diaľnice D1 nachádza približne v termínoch 

podľa projektu. Obec sa priebežne zúčastňuje rokovaní za účasti Národnej diaľničnej spoločnosti 

a Váhostavu vzhľadom k tomu, že na území obce dochádza k dokončovaniu jednotlivých častí 

stavieb a dochádza k záverečným konzultáciám a  odstraňovaniu minimálnych nedostatkov. 

Asfaltový povrch je dotiahnutý po most na Schádzanej. Bol prekopaný potok Sučianka, za firmou 

Koradoor prekladajú spevnenia, prebiehajú práce na spevnení koryta, osvetlení mosta, dochádza k 

dokončeniu osvetlenia starej lávky, pôjde nový náter. Stavebný referát zaslal požiadavku na 

akceptovanie osvetlenia lávky, NDS sa bráni, že v projekte osvetlenie nebolo. 

Protihluková stena – jej výstavba prebehla v minulom roku, dokončuje sa svahovanie, dosypávanie 

podložia. Vytvára sa protihluková stena diaľnice, pri p. Bizoňovi sa buduje stena proti vtáctvu. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš.  

 

p. prednosta informoval, že v riešení je vybudovanie cca 300 metrového úseku pre prechod 

motorových vozidiel (hlavne pre športových  rybárov) smerom na jazerá pri Štrkovni. Bude 

narušený ochranný val (tzv. hrádza alebo násyp pri Váhu). Prebehne odstránenie ornice, bude to 

vyvalcované. Dorieši sa, kto poskytne štrk. Tento sa navezie a znovu povalcuje. 

Na ul. Vrútocká cesta má dôjsť k doasfaltovaniu. V rámci stavebného konania má byť doriešené 

doasfaltovanie cesty v celej šírke povrchu. 

Informoval o odložení asfaltovania štátnej cesty I/18 na r. 2015.  

 

p. Miert sa opýtal na premostenie diaľnice D1. 

 

p. prednosta odpovedal, že most do Koradooru ešte nie je zaplatený zhotoviteľovi. Všetky stavby 

nad diaľnicou musia byť v správe diaľnice.  

 

p. starosta doplnil, že čo sa týka stavby Revitalizácie verejných priestranstiev, sú splnené všetky 

požiadavky ROP, do 1 mesiaca by mali byť peniaze na účte. 

Čo sa týka dofinancovania ZŠ, s Ing. Hüberom boli v Bratislave, je potrebné pripraviť žiadosť 

o platbu, ktorej predchádza podpísanie dodatku na Ministerstve. 
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Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2013 

 

Ing. Hüber uviedol, že 73 konaní viedol Spoločný stavebný úrad, ostatné veci riešil stavebný 

referát.  

 

p. starosta uviedol, že na poslednom zasadnutí 29 starostov obcí zo Spoločného stavebného úradu 

nevzišla ani jedna sťažnosť či pripomienka na pracovníkov spoločného stavebného úradu.  

 

p. prednosta uviedol, že vzhľadom k obrovskému množstvu úkonov sú prijaté opatrenia 

a personálna zmena bola prínosom.  

 

p. Miert skonštatoval, že s prácou Ing. Hübera je nadmieru spokojný. Hlavná ťarcha celého 

stavebného úradu bola na jeho pleciach. Po prijatí 2 pracovníčok sa činnosť normalizuje.  

 

Ing. Plžik uviedol, že je potrebné dávať pozor na inžinierske siete, IBV Pod Skalou a Hrabiny. Bolo 

by vhodné, aby stavebný úrad disponoval programom, ktorý prekrýva ortofotomapu s katastrálnou 

so zakreslením inžinierskych sietí. Zlepšili by sa tak pracovné podmienky.  

 

p. starosta uviedol, že bude OZ informovať na nasledujúcom OZ. Investícia sa vráti vo forme daní. 

Pracovníci budú môcť odkontrolovať údaje.  

 

PhDr. Bella uviedol, že v IBV v Hrabinách sa nestavia preto, lebo chýba asfaltová prístupová 

komunikácia, plyn, voda a kanalizácia. Na spoločnom zasadnutí niektorých poslancov 

a funkcionárov OcÚ (išlo o schválenie ÚP) pán  Kowařovský  prítomných uisťoval, že  siete 

vybuduje.  

Opýtal sa na prípravu IBV Pod Skalou (medzi Skalou a Štiavnickou cestou) a IBV Záhumnie. 

 

p. prednosta odpovedal, že obec sa k výstavbe sietí nezaviazala, k tomuto sa zaviazali developeri.  

 

Ing. Hüber uviedol, že stavebné povolenia boli ústretové voči stavebníkom. Pán Kowařovský 

prisľúbil, že inžinierske siete budú vybudované. Ďalšie povolenia nebudú vydané, kým nebudú 

vybudované inžinierske siete. Stavebníci sa spoliehali na studňu, je potrebná úprava vody, čo stojí 

nemalé peniaze.  

 

p. Miert povedal, že lokalitu v okolí Sučianskej skaly je potrebné doriešiť komplexne. 
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Ing. Plžik uviedol, že pri najbližšej zmene územného plánu je potrebné zakomponovať riešenie tejto 

lokality.  

 

MUDr. Koyš navrhol, aby  na Sučianskej skale  bola ukončená cyklotrasa z Turčianskej Štiavničky.      

 

PhDr. Bella uviedol, že sa Skala často využíva  ako lezecká stena.  Z ľavej strany je tiež aj jaskyňa. 

Po úpravách by to mohlo byť  vhodné miesto oddych v prírode. 

Ďalej navrhol že by bolo vhodné preveriť  možný priestor na vybudovanie ďalších garáží pri Prefe.  

 

Schválenie poradovníka žiadateľov o pridelenie 1- a 3-izbových obecných bytov 

 

p. prednosta uviedol, že materiály boli prítomným predložené. Momentálne nie je voľný žiadny byt.  

 

PhDr. Bella uviedol, že komisia návrh prerokovala. Bude potrebné vypracovať nové VZN k tejto 

problematike.  

 

Hlasovanie za schválenie poradovníka žiadateľov o pridelenie 1- a 3-izbových obecných bytov 

nasledovne: 

- na prípadne uvoľnené 3-izbové byty na ul. Tehelná č. 5, 7, 9, 11 na obdobie 01.05.2014 -

30.04.2015 nasledovne: 

1. Miroslava Hlavatová, Tehelná 7, Sučany 

2. Richard Turan, Tehelná 3, Sučany 

3. Mária Žúborová, Obchodná 36, Turany 

-  na prípadne uvoľnené 1-izbové byty na ul.  Tehelná č. 5, 7, 9, 11 na obdobie 01.05.2014-

30.04.2015 nasledovne: 

1. Mgr. Lenka Orelová, Osloboditeľov 2, Sučany. 

Všetci uvedení žiadatelia spĺňajú podmienky na pridelenie nájomných bytov. 

Za: 9 (MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Orelová) 

 



 17 

Riešenie bytovej problematiky /unimobunky/ 

 

p. prednosta informoval, že 5.5.2014 končí pôvodný projekt dočasného umiestnenia obytných 

kontajnerov. Dospelo sa k záveru, že obyvatelia obytných kontajnerov ostávajú dislokovaní ešte na 

1 rok, pripravuje sa presťahovanie na ul. Pri Váhu na pozemok obce (2/3 pozemku sú obecné, 1/3 

bývalého závodu Tehelne Sučany. Všetky veci boli ukončené. Buď sa začne nové konanie na súde, 

alebo pozemok ostane v správe SPF na základe činnosti výstavby.                                                                                                                                                                         

Dodal, že bol daný pokyn Ing. Hüberovi, aby sa problémom zaoberal.  

 

Mgr. Belicová uviedla, že vlastník je v likvidácii, nemá likvidátora, ešte stále konatelia môžu 

konať. Je to mŕtva spoločnosť, ani osoby nekomunikujú, nakoľko písomnosti neboli doručené. . Ak 

nebude možné komunikovať so spoločníkmi, môže byť daný návrh sa súd na výmaz spoločnosti, 

dôjde k zániku vlastníka a dôjde k správe SPF. 

 

p. prednosta uviedol, že nie je jasné, či bude možné technicky unimobunky presťahovať. Je 

potrebné sa zaoberať pozemkami. Oslovil majiteľov neobývaných stavieb, p. Milcová a p. Šťastný 

nesúhlasia s odpredajom nehnuteľností; p. Windisch je ochotný riešiť odpredaj alebo výmenu; p. 

Kolčák má záujem odpredať nehnuteľnosť, nemá však vysporiadané vlastnícke vzťahy; p. Kornuta 

má záujem odpredať rod. dom, momentálne je možné jeho odkúpenie pre potreby obce.  

 

p. starosta uviedol, že zástupca f. Koradoor požiadal o zváženie zámeru koncentrácie rómskych 

občanov na jednom mieste t.j. na ulici Pri Váhu čo môže ohroziť bezpečnosť výrobnej činnosti 

Koradooru.  

 

PhDr. Bella uviedol, že problematikou je potrebné sa zaoberať, urobiť jasné ciele. 

 

Ing. Plžik uviedol, že v septembri minulého roka upozorňoval, že je potrebné riešiť vlastnícke 

vzťahy. 

 

p. prednosta povedal, že do 31.12.2014 má byť ukončená výstavba diaľnice, následne je možné 

začať presun na obecný pozemok. 

 

PhDr. Bella uviedol, že je potrebné, aby sa začal pripravovať nejaký projekt pre Rómov napríklad 

na nízkopodlažné domčeky alebo iná výstavba, jedna výzva z eurofondov už bola a obec ju 

nerealizovala,  nakoľko nebolo nič pripravené, nestihlo sa to. 
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p. starosta uviedol, že bude potrebné investovať peniaze do zmeny územného plánu, nakoľko obec 

nemá inú vhodnú lokalitu. 

 

p. prednosta uviedol, že investori majú záujem na výstavbe novej bytovky. Požiadal o spracovanie 

nákladov na vybudovanie nízkonákladovej stavby.  

 

PhDr. Bella navrhol riešenie prostredníctvom projektu, kde si časť odpracujú sami. 

 

p. starosta uviedol, že podmienkou je spracovaný územný plán, vlastný pozemok a segregácia.  

 

PhDr. Bella skonštatoval, že najväčším problémom je nájsť vhodnú lokalitu. 

 

Mgr. Orelová navrhla poveriť stavebný úrad riešením problematiky. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ poveruje prednostu OcÚ, vzhľadom na otázky 

týkajúce sa obytných kontajnerov, vstúpiť do rokovania s majiteľmi nehnuteľnosti Kornuta, 

Windisch. 

Za: 9 (MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Mgr. Orelová nebola prítomná počas hlasovania.  

 

Stanovenie spôsobu predaja majetku obce (Praktik, Kodaj, Králik) 

 

p. prednosta informoval, že Praktik je majetkom obce, ktorý je prenajatý na poskytovanie služieb. p. 

Ing. Vajzer dal obci ponuku na odkúpenie nehnuteľnosti za 37 tis. €, boli oslovení i ostatní 

nájomcovia. Záujemca sa zaviazal zachovaním existujúcich služieb po dobu 10 rokov, v súčasnosti 

využíva aj pozemok. V komisii rezonuje myšlienka na odpredaj majetku, vzhľadom 

k transparentnosti bol navrhnutý odpredaj verejnou obchodnou súťažou. Obec v súčasnosti nemá 

zdroje na investíciu do rekonštrukcie objektu.  

 

Rozprava: p. Miert 
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p. Miert tento zámer podporil. Pozemok sa zdá byť lukratívny, no cena je primeraná vzhľadom 

k stavu stavby.  

 

Ing. Plžik uviedol, že navrhovaný spôsob odpredaja je transparentný. Do budovy je potrebné vložiť 

nemalé finančné prostriedky. Tieto peniaze získať vo forme nájmu za 20 rokov je neekonomické.  

Verejnú obchodnú súťaž je potrebné zverejniť na web-e, úradnej tabuli a v regionálnej tlači. 

 

Hlasovanie za schválenie uznesenia - Formu spôsobu odpredaja majetku obce nehnuteľnosť budova 

obchodu a služieb „Praktik“ dom č. súp. 451 so skladom a garážou a pozemok KN – C č. 152/1 a 

152/2 verejnou obchodnou súťažou  so stanovením podmienok, ktoré sú špecifikované v uznesení: 

Za: 8 (MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, Ing. Jamriška, p. 

Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová)  

p. prednosta informoval, že p. Králik bol na zasadnutí OZ prezentovať svoj zámer riešenia vízie 

opravy Domu služieb. Má záujem o odkúpenie časti skladov, ktoré slúžili starému obecnému úradu 

ako sklady. Znalec stanovil posudkom cenu 10.500 € /7 980 € za budovu a za pozemok 2 520 € /. Je 

možný priamy predaj za cenu znaleckého posudku vrátane poplatku za jeho vypracovanie /200 €/, t. 

j. 10.700,- € za podmienky, že v prípade nezrealizovania stavby prejde pozemok za vyššie uvedenú 

cenu späť do vlastníctva obce.  

 

Ing. Plžik odpovedal, že odpredaj je možný v septembri ak ostatní spoluvlastníci neprejavia 

o pozemok záujem. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým schvaľuje stanovenie spôsobu prevodu 

spoluvlastníckeho podielu k nehnuteľnému majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 

súlade s § 9a ods. 8, písm. e) zákona č 138/91 Zb. v znení neskorších predpisov v prospech MUDr. 

Jána Kodaja a manželky Anny Kodajovej, Stará Hradská 33, Sučany. Jedná sa sa o pozemok parc. 

č. CKN 657, katastrálne územie Sučany o výmere 372 m2 vedeného na LV č. 179 Správou katastra 

Martin. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je to, že uvedený pozemok nie je využiteľný pre obec 

a tento pozemok sa nachádza pri pozemku žiadateľa, je priľahlou plochou k pozemku zastavanom 

stavbou vo vlastníctve MUDr. Jána Kodaja a manželky Anny Kodajovej . Obec Sučany je 

vlastníkom ¾ spoluvlastníckeho podielu. Cena za 1m2 pozemku je určená na 27,- €/1m2, t.j. 7533,- 

€ za spoluvlastnícky podiel. 
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Za: 10 (PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. 

Miert, Ing. Jamriška, p. Makovník, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

p. prednosta informoval, že p. Králik bol na zasadnutí OZ prezentovať svoj zámer riešenia vízie 

opravy Domu služieb. Má záujem o odkúpenie časti skladov, ktoré slúžili starému obecnému úradu 

ako sklady. Znalec stanovil posudkom cenu 10.500 €. Je možný priamy predaj za cenu znaleckého 

posudku vrátane poplatku za jeho vypracovanie, t. j. 10.700,- € za podmienky, že v prípade 

nezrealizovania stavby prejde majetok za uvedenú cenu späť do vlastníctva obce.  

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 

 

Hlasovanie k schváleniu stanovenia spôsobu prevodu nasledovného nehnuteľného majetku obce 

Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 

1. pozemok parcelné číslo CKN 613/1, zastavané plochy a nádvoria o výmere 81m2, katastrálne územie 

Sučany, vedený správou katastra Martin na liste vlastníctva č. 1881. 

 2. stavbu „sklad“ súpisné číslo 2160, postavenú na parcele KN 613/1, katastrálne územie  Sučany, vedenú 

správou katastra Martin na liste vlastníctva č. 1881.     z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 

ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov za cenu vo výške                     

znaleckého posudku spracovaného znalcom   Ing. Igorom Kovačkom, Sklabiňa č. 110 zapísaným do 

zoznamu znalcov, tlmočníkov a prekladateľov  vedeným Ministerstvom spravodlivosti pod č. 911763 plus 

náklady za znalecký posudok t.j. v sume 10 700,- € záujemcovi p Králikovi /7 980 € za budovu, pozemok 2 

520 € a cena znaleckého posudku 200 €/. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je úprava centra obce a 

záujem p. Králika zrekonštruovať susediaci  objekt bývalého domu služieb s čím súvisí i nutnosť asanácie 

budovy bývalých skladov OcÚ.  

Ako podmienku OZ stanovuje právo obce na kúpu nehnuteľností v cene znaleckého posudku č. 

vypracovaného Ing.  Kovačkom v prípade, ak do 3 rokov od kúpy p. Králik nezrekonštruuje objekt 

bývalého domu služieb a neskolauduje stavebné úpravy do daného termínu. Uvedené bude uvedené i v časti 

C „ťarchy“ na LV. 

Za: 9 (PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. 

Miert, Ing. Jamriška, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár) 

 

Ing. Plžik požiadal, aby situáciu ohľadom prenájmu pozemku p. Matulovej prešetrila stavebná 
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komisia. 

 

Správy z komisií 

 

MUDr. Konvit informoval o činnosti sociálnej komisie. Je potrebná zmena VZN, aby mohla 

komisia aktívne vyhľadávať ľudí v hmotnej núdzi. 

 

Mgr. Orelová uviedla príklad z Nórska, kde sú miestne úrady v kontakte s distribútormi elektriny a 

plynu. Akonáhle niekto prestane platiť úhrady, obec dokáže osloviť občana, aby sa predišlo 

nahromadeniu dlhov a situáciu je možné riešiť. 

 

Hlasovanie k schváleniu uznesenia, ktorým OZ žiada prednostu OcÚ pripraviť dodatok k VZN č. 

1/2007 o poskytovaní dávok v hmotnej núdzi. 

Za: 11 (PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. 

Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že obsah rokovania ekonomickej komisie bol prejednaný OZ. 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia zasadala 2 x. Na jej činnosť ostáva do konca roka 5.500 

€, pričom sú plánované dve veľké kultúrne akcie – Hodžove dni a 750. výročie 1. písomnej 

zmienky o obci Sučany. OZ by malo vzniesť návrhy na ocenenie. 

Hodžove dni by mali byť obsahovo zamerané na mladých ľudí a oslavy 1. písomnej zmienky o obci 

by  sa mali niesť  v duchu stánkov s remeslami,  so  skupinou  Vidiek. Nie je známa výška finančnej 

pomoci zo  strany štátu (tlač plagátov, kultúrny program). Bude potrebné navýšenie rozpočtu 

kultúry na nasledujúcom zasadnutí OZ, taktiež referent kultúry avízoval nedostatočné krytie 

finančných prostriedkov na pohreby. Pripravuje sa Stavanie mája, futbalový turnaj. 

Referent kultúry predložil návrh, že na Hodžove dni vystúpia 4 speváci, oslovil speváka EGO. 

 

p. starosta informoval o zabezpečovaní medailí pre ocenených, prečítal aj ich mená. Požiadal 

poslancov , aby navrhli ešte ďalších občanov najmä z obce, ktorí by si ocenenie zaslúžili.  

 

p. Miert navrhol, aby boli udelené Obcou Sučany. 
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Mgr. Ďaďová informovala, že oslavy 1. písomnej zmienky by sa mali niesť v duchu ľudových 

remesiel, vystúpia templári, FS Dúbravček, súťaže pre deti týkajúce sa histórie prezentácia na 

paneloch týkajúca sa histórie. Letné vydanie Sučianskych zvestí bude obsahom prispôsobené 

podujatiam. Bolo odporučené zriadenie komisie, ktorá sa bude venovať špeciálne príprave tejto 

akcie. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ zriaďuje komisiu pre zorganizovanie a prípravu 

kultúrnej akcie na oslavy 750. výročia prvej písomnej zmienky o obci Sučany v zložení predseda 

Veronika Ďaďová, členovia – Katarína Miháliková, Miroslav Miert, Vladimír Olbert: 

Za: 8 (PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, Ing. 

Jamriška, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (Mgr. Ďaďová, p. Miert, p. Miháliková) 

 

p. Miert informoval o činnosti stavebnej komisie. Venovala sa riešeniu uznesenia č. 6/2013 - E1 -

 výstavba komunikácie na p.č. 2100/124 (MARO)  (v náväznosti na uznesenie č. 3/2011) Vzhľadom 

na technicky nemožnú realizáciu cesty mimo parc.č. 2100/124 komisia opakovane doporučuje 

autoremedúru uznesenia. K problematike komisia prizvala p. Jozefa Kavuleka. P. Kavulek uviedol, 

že komunikáciu v zmysle stavebného povolenia plánuje dokončiť do konca roku 2014. Súhlasí s 

návrhom komisie, pripraviť a uzavrieť zmluvu o budúcej darovacej zmluve t.j. budúce 

nadobudnutie- darovanie nehnuteľného majetku do vlastníctva obce Sučany. 

 

PhDr. Bella sa opýtal, či pri vytýčení prístupovej cesty bol prítomný aj pracovník obecného úradu. 

Takýmto vytýčením bola znížená hodnota celistvého pozemku obce, kde bolo v minulosti 

plánované vystavanie dopravného ihriska. Po vyasfaltovaní bude cesta slúžiť ako prístup pre f. 

Maro. Požiadal, aby  na náklady firmy Maro bola vyasfaltovaná aj cesta smerom ku zadným 

garážam. 

 

Hlasovanie za autoremedúru uznesenia uznesenia č.  3/2011 bod C14: 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. Miháliková, 

Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 1 (PhDr. Bella) 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Ďalej p. Miert informoval, že komisiou bola prejednaná žiadosť p. Tibora Gregora, občana Sučian 
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z chatovej osady Zápotočie, ktorý požiadal o stanovisko k využití pozemkov v lokalite Zápotočie 

pre zámer vybudovania chatovej osady. Lokalita nie je riešená v ÚPN obce. Komisia nemá 

námietky s využitím pozemku na rekreačné účely s podmienkou rešpektovania stavebného zákona 

a súvisiacich predpisov, vrátane obstarania zmeny a doplnku Územného plánu celej lokality (nie iba 

jednej parcely) na náklady osôb, ktorých potreby vyvolali obstaranie územnoplánovacej 

dokumentácie (§19 stav. zákona). 

Ďalej komisia prejednala návrh na oprávnenie starostu uzatvárať nájomné zmluvy na reklamné 

zariadenia. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje oprávnenie starostu obce Sučany uzatvárať 

nájomné zmluvy, predmetom ktorých je nájom pozemkov vo vlastníctve obce Sučany o rozmere 

najviac 12 m2 alebo stĺpov verejného osvetlenia (príp. iných podperných bodov) a to právnickým 

alebo fyzickým osobám za účelom umiestnenia reklamných plôch napr.  bilboardov alebo plagátov. 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, MUDr. Koyš, p. Miháliková, Mgr. 

Orelová, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (PhDr. Bella, p. Rybár) 

 

Mgr. Mgr. Belica informoval o činnosti komisie verejného poriadku a rómskej problematiky. Úloha 

pridelená referátu sociálnej starostlivosti uznesením zo dňa 26.02.2014 nebola splnená, nakoľko 

pracovníčke nebolo doručené uznesenie. Komisia nedoporučuje prolongáciu nájomných zmlúv v 

unimobunkách. Riešenie rómskej problematiky bolo odložené na nasledujúce obdobie. Boli 

prerokované sťažnosti občanov. 

 

PhDr. Bella uviedol, že komisia verejného poriadku by mala spoločne s OP uskutočniť stretnutie   

na obecnom úrade a doriešiť sťažnosť p. Rendka a to za jeho prítomnosti ako aj prítomnosti 

majiteľa nehnuteľnosti ktorú prenajíma študentom BASG.  

Ďalej upozornil že je potrebné riešiť napojenosť domácností  na kanalizáciu. Vzišla požiadavka na 

zaslanie výziev občanom a to doručením poverenými osobami, ktoré budú doručovať volebné lístky 

na voľby do EP.  Je potrebné doriešiť aj problematiku túlavých psov, taktiež sa zvýšili  ceny  za 

odvoz odpadu, je potrebné upraviť rozpočet. 

Zároveň pozval prítomných na akciu ku Dňu zeme. Dodal, že predsedovia komisií by mali 

dodržiavať rokovací poriadok, komisie by mali byť zvolané skôr ako jeden deň pred zasadnutím 

OZ. 
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Záver 

Nakoľko nebolo viac bodov jednaní, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ 

ukončil. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 

                                                  PhDr. Miloš Bella                       Jaroslav Makovník 

                                       

....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 

 

                                    ....................................   

       Viera Jašeková    

                               zapisovateľka          


